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De bedoeling van mijn bijdrage is het behoud van de leefbaarheid in onze buurt. Die leefbaarheid is 
de laatste jaren al flink onder druk komen te staan. Als de Nota van Uitgangspunten vandaag niet 
meteen door u wordt afgekeurd volgen hieronder diverse extra gewenste uitgangspunten waaraan 
de toekomstige plannen getoetst kunnen worden.  
 
Huidige plan voor het nieuwe KDV lijkt veel op vorige plan. Verbeterd is het verplaatsen van de 
toegang van de Schotervlielandstraat naar Planetenlaan, en het en schrappen van diverse 
bouwwerken, pergola's en dergelijke uit het plan. 
Ik betwijfel echter of uiteindelijk voorkomen kan worden dat na enige tijd de werkelijkheid er toch 
uitziet als het oorspronkelijke plan, als het voorliggende plan wordt uitgevoerd. 

 Een toegang voor voetgangers tot de Schotervlielandstraat is inderdaad zeer ongewenst. We zijn 
blij dat is ingezien dat voor verkeersveiligheid en verkeersoverlast onoplosbare problemen 
zouden ontstaan. 

 Nader onderzoek is wel nodig namelijk of de geplande situatie is te handhaven. Op Stoom heeft 
namelijk deze nieuwe ontsluiting eerder als "onverkoopbaar" en "onbespreekbaar" aangeduid. 
Als uitgangspunt graag in de nota vermelden dat, als blijkt dat handhaven van de toegang niet 
mogelijk is, de omgevingsvergunning wordt geweigerd of ingetrokken. 

 Als extra zekerheid graag opnemen dat een notariële akte wordt opgesteld, waarin Op Stoom 
aan omwonenden verklaart nooit toegang te zullen creëren tot de Schotervlielandstraat, of 
andere openbare wegen dan de Planetenlaan (eventueel met dwangsom hoger dan het 
financiële voordeel van die toegang). 

 Graag in de nota vermelden dat pergola's, en andere bouwwerken, die eigenaren volgens 
bestemmingsplan normaal gesproken in hun tuin mogen plaatsen, niet worden toegestaan. Nu 
en in de toekomst. Anders zijn we ook op dat punt terug bij het oorspronkelijke plan. 

 Over een toegang voor spelende buurtkinderen, treden omwonenden graag in overleg.  
 
In het nieuwste plan is het kinderspeelplein aan de straatzijde (Schotervlielandstraat) voorzien. Dit 
was in eerdere plannen aan de achterzijde van het gebouw, waardoor geluidsoverlast bijna niet was 
te verwachten. 

 Graag toevoegen dat onderzoek naar geluidsoverlast door spelende kinderen wordt uitgevoerd. 
Met de specifieke opmerking dat bewoners aan Schotervlielandstraat en Ambachtstraat hun 
woonruimte op de eerste verdieping hebben, waar geluid sterker is dan op de begane grond. In 
de nota staat niks over een onderzoek naar geluidsoverlast voor omwonenden.  

 
Niet of onduidelijk in de nota genoemd, dus graag opnemen:  

 Voor de maximale oppervlakte van de bebouwing is geen uitgangspunt genoemd in de nota.  

 Dat geldt ook voor een maximum aantal plaatsen in het KDV. En het aantal bouwlagen. 

 Daarnaast is onduidelijk of in de 300m2 verharding die verdwijnt, de bebouwde oppervlakte is 
meegeteld. Zo niet, is dit misleidend voor iedereen. 

 Als uitgangspunt toevoegen dat vanuit het geplande bouwterrein recht van overpad wordt 
verleend over de Planetenlaan 168 naar de Planetenlaan. Vastleggen bij grondoverdracht. 

 
Onterecht in deze nota van uitgangspunten staat de verwijzing naar de Adviescommissie Ruimtelijke 
Kwaliteit. Die conclusie heeft betrekking op een plan dat niet meer actueel is. Tenzij toch een luifel  
en hekwerk aan de straatkant wordt gerealiseerd. 

 Graag deze passage schrappen. 
 



In de nota wordt een nieuw parkeeronderzoek verlangd, voor medewerkers van het dagverblijf. In 
deze buurt is het verkeer erg druk en onoverzichtelijk. 

 Naast parkeeronderzoek ook graag verkeersonderzoek (tellingen) laten doen. 

 Beoordeel de verkeersdruk op de piekmomenten, rond schooltijden van de Bavinckschool en 
Zonnewijzer. Dan ontstaan namelijk de gevaarlijke situaties. Bij een IKC worden op die tijdstippen 
ook veel kinderen naar de KDV gebracht. Bekijk de uitkomsten niet op uur-basis, zoals landelijke 
systematiek, maar over een korter tijdsbestek (kwartier, tien minuten).  

 En beoordeel de parkeer- en verkeersdruk niet als een gemiddelde over een vierkante kilometer 
(andere zijde van de Rijksstraatweg zit zelfs in de huidige opzet), maar kijk in de relevante straten 
in de buurt. Toespitsen op verkeersbewegingen en gevaren daarbij. 

 
Om voor hangjongeren het terrein oninteressant te maken heeft Spaarnesant enkele jaren geleden 
veel groene afscheidingen (struiken) rondom de school verwijderd. Daardoor verbeterde het toezicht 
op het terrein (en verminderde de onderhoudskosten van het groen). 
Het gebied rondom de ernaast gelegen Bavinckschool is een paar jaar geleden uitgeroepen tot 'hot-
spot' bij de politie, in verband met problemen met hangjongeren.  
Het nieuwe plan creëert een nieuwe, prima hangplek van jongeren, namelijk tussen de twee 
gebouwen. Daarop is 's avonds en in het weekend volstrekt geen zicht vanuit woningen of de 
openbare weg. Een prima toekomstig alternatief voor hangjongeren voor de hangplekken bij het 
parkeerterrein bij de Texaco, dat gaat verdwijnen: 

 Daarom graag een uitgangspunt laten vastleggen dat hangjongeren hier geen nieuwe hangplek 
kunnen krijgen. En dat die maatregelen niet een gevangenisuitstraling tot gevolg hebben. In mijn 
ogen is de enige oplossing om het gebouw daar niet neer te zetten. Maar ik wil niet alle creatieve 
geesten bij voorbaat frustreren. 

 
Tot slot over het groen zie ik graag de volgende aanpassingen in de Nota van Uitgangspunten: 

 Als specifiek uitgangspunt toevoegen dat de overige vierkante meters groen in de omgeving van 
de Planetenlaan 168 behouden blijven. Zoals het groen aan de Ambachtstraat en Planetenlaan. 
Deze mogen niet wijken voor een eventuele kiss&ride. Dat groen vormt de toegang van de wijk. 
Als daarvoor parkeerplaatsen of andere bestrating komt, ontstaat het gevoel van wonen en naar 
school gaan op een industrieterrein. 

 De passages eruit halen waarbij de indruk wordt gewekt dat het groen wordt versterkt. Er 
verdwijnen 11 bomen en er komt een gebouw bij. Terugplant van kleinere bomen en een paar 
potten met vlinderstruiken zijn die bewoording niet waard. In de winter overheerst 's avonds het 
licht uit het geplande gebouw.  
Groen versterken is bomen en struiken erbij planten, overal een natuurlijke bodembedekking 
creëren, of zo. Dat geeft meer mogelijkheden tot natuureducatie, ecologische versterking en 
spelen in een natuurlijke omgeving. 

 
Maar het liefst zou ik willen dat ik me kon beperken tot het verwijzen naar de motie die vorig jaar 
unaniem door de gemeenteraad is aangenomen. De strekking daarvan heeft bijna alle omwonenden 
en betrokkenen, zoals de ruim 200 ondertekenaars van de petitie Liever een boom dan Op Stoom, 
uitgelegd als het afwijzen van bebouwing in het groene Heksenbos. 
 
De druk van maatschappelijke activiteiten  is afgelopen jaren al meer dan genoeg gegroeid in deze 
buurt (13 extra klassen en een BSO in de Zonnewijzer, groei van het Schoter en de Bavinckschool, 
meer activiteiten in zwembad en sportvelden, distributiecentrum Post NL).  
 
Mijn oproep aan de Raad is daarom ook in het kort: Voer die motie uit!! En keur de nota van 
uitgangspunten af. 


